
ساعت  قطر  و  ایران  فوتبال  ملی  تیم های  آرمان:    
19: 30 دقیقه سه شنبه 24 مهر در ورزشگاه راشد شهر دبی 
)امارات( در دیدار دور چهارم گروه A مرحله نهایی انتخابی 

جام جهانی 2026 در قاره آسیا برابر هم قرار خواهند گرفت. 
 پیش بازی 

تیم های  با  رقابت ها  این   A گروه  در  ایران  تیم ملی 
، امارات، کره شمالی و قرقیزستان هم گروه  ازبکستان، قطر
است. یوزهای ایرانی در حال حاضر با ۷ امتیاز به صورت 
مشترک و با توجه به گل زده کمتر نسبت به ازبکستان در رتبه 
گردان امیرقلعه نویی توانستند با  دوم این گروه قرار دارند. شا
برتری یک بر صفر مقابل قرقیزستان این مرحله از رقابت ها 
را آغاز کنند. در ادامه ایران توانست امارات را نیز با همین 
نتیجه مغلوب کند و در نهایت هفته گذشته با تساوی بدون 
گل در خانه ازبکستان متوقف شد، اما شرایط برای قهرمان 
کاملا متفاوت است.  2 دوره متوالی جام ملت های آسیا 
عنابی ها کارشان را با شکست 3 بر یک در خانه مقابل امارات 
آغاز کردند، در ادامه نیز با تساوی 2 بر 2 مقابل کره شمالی 
اولین  گذشته  هفته  سانچس  گردان  شا شدند.  متوقف 
3 امتیازشان را با برتری 3 بر یک مقابل قرقیزستان کسب 
کردند تا با 4 امتیاز در رتبه چهارم جدول قرار بگیرند. قطر 
گر نتواند برابر ایران امتیاز کسب کند کار سختی برای صعود  ا
مستقیم از این گروه خواهد داشت. این بیست و ششمین 
تقابل دو تیم مقابل یکدیگر خواهد بود که در 2۵ دیدار قبلی 
سهم ایران 16 برد و سهم قطر تنها 4 برد بوده است. ۵ دیدار 
نیز با تساوی به پایان رسید. در این تقابل ها ۵۷ گل از خط 
دروازه ها عبور کرد که در این بین تیم ملی فوتبال ایران 42 
بار موفق به باز کردن دروازه حریف شد و عنابی ها تنها 19 
بار موفق به گلزنی مقابل یوزهای ایرانی شده اند. آخرین 
تقابل دو تیم به نیمه نهایی جام ملت های 2023 برمی گردد 
جایی که مدافع عنوان قهرمانی این رقابت ها توانست با 
نتیجه 3 بر 2 تیم ملی ایران را مغلوب کند و در نهایت نیز 
به عنوان قهرمانی دست پیدا کرد. این نتیجه باعث شد تا 
طلسم 14 ساله شکست ناپذیری ایران مقابل قطر شکسته 
شود. قبل از این دیدار آخرین برد عنابی ها مقابل ایران به 
14 سال پیش یعنی به سال 13۸۸ در مسابقات چهارجانبه 
قطر برمی گشت جایی که این تیم موفق شد با نتیجه 3 بر 2 
به برتری دست پیدا کند. قطری ها به نوعی انتقام شکست 
4 بر صفر در فینال تورنمنت چهارجانبه اردن را از ایران 
گردان قلعه نویی در پی جبران شکست  کنون شا گرفتند. ا
در نیمه نهایی جام ملت های آسیا هستند. عنابی ها مدافع 
عنوان قهرمانی جام ملت های آسیا، در سال 19۷0 به صورت 
رسمی به فیفا پیوسته و اولین بازی رسمی این تیم در همین 
سال مقابل بحرین برگزار گردید که با برتری 2 بر یک بحرین 
همراه شد. عنابی ها به تدریج با سرمایه گذاری روی فوتبال و 
ایجاد زیرساخت های مناسب، پیشرفت چشم گیری داشتند 
و در حال حاضر بیشتر بازیکنان آن ها را افراد غیر بومی 
کرم  تشکیل می دهند. از ستارگان این تیم نیز می توان به ا
عفیف اشاره کرد که موفق شد در سال 2019 به عنوان بهترین 

بازیکن آسیا انتخاب شود. لوکاس مندز و پدرو میگل نیز در 
خط دفاعی این تیم، بازیکنان کلیدی عنابی ها محسوب 

می شوند. 
 صحبت عزت اللهی 

کشورمان  فوتبال  تیم ملی  هافبک  عزت اللهی،  سعید 
درباره بازی سه شنبه شب با قطر در هفته چهارم انتخابی 
جام جهانی 2026 گفت: بازی سختی با ازبکستان داشتیم اما 
شرایط تیم خوب است. مقابل ازبکستان 10 نفره شدن تیم و 
فشار جو ورزشگاه کار را برای  ما دشوار کرد. امیدوارم در این 
فاصله قبل از بازی با قطر به خوبی ریکاوری کنیم و بتوانیم 
ج شویم. عزت اللهی همچنین  پیروز از زمین مسابقه خار
درباره عملکرد ضعیف تیم ملی در بخش حمله یادآور شد: 
خط حمله ایران را بازیکنان نامداری تشکیل می دهند و 
طبیعی است که تیم های حریف آن ها را آنالیز کنند. بازی با 
گر دقت کنید پنج دفاع آخر آن ها  ازبکستان را آنالیز کردیم و ا
در زمین خودشان ثابت بودند و این نشان می دهد که از خط 
حمله ایران ترس داشتند. بازی مقابل تیم هایی که دفاعی 
بازی می کنند سخت است. بازی به بازی نقطه ضعف های 
خود را برطرف می کنیم و امیدوارم بتوانیم قطر را شکست 
دهیم. هافبک تیم ملی فوتبال درباره برگزاری مسابقه با 
قطر در کشور ثالث هم گفت: علاقه داشتیم که در ایران و 
مقابل مردم کشورمان بازی کنیم و این را می دانیم که مردم 
ایران، ما را در امارات تنها نمی گذارند و امیدوارم مقابل قطر 
نشان دهیم که ایران می تواند در رتبه های بالا حضور داشته 
باشد. تک تک بازیکنانی که در جام ملت ها بودند منتظر این 
لحظه اند و تمام تمرکز خود را روی بازی با قطر گذاشته ایم 
ک کنیم و با  تا خاطره بد جام ملت ها را از یاد مردم ایران پا
تمام وجود برای شکست این تیم به میدان خواهیم رفت. 
کنش به غیبت سامان قدوس در تمرین  عزت اللهی در وا

تیم ملی به دلیل محرومیت نیز گفت: وقتی بحث ملی باشد، 
ح نیست، همه بازیکنان بهترین ایران  این صحبت ها مطر
هستند. بازیکنانی که برای تیم ملی بازی می کنند، بهترین 

عملکردشان را نشان می دهند. 
 نظر مربی قطری

وسام رزق، مربی مشهور قطری درباره این بازی به روزنامه 
الرایه این کشور گفت: این یکی از سخت ترین بازی هایی 
است که قطر در این مرحله باید انجام دهد. ایران یکی از 
قدرت های آسیاست و گروهی از بازیکنان برجسته ای را در 
تمامی خطوط زمین اختیار دارد. تیمی سازماندهی شده که 
از سابقه طولانی در مسابقات انتخابی جام جهانی برخوردار 
است. با این وجود تیمی شکست ناپذیر در دنیای فوتبال 
کتیک فکر  ج دهد و تا گر قطر احتیاط به خر وجود ندارد و ا
شده داشته باشد می تواند به نتیجه خوبی دست یابد. 
رزق در ادامه اظهار داشت: سرمربی قطر باید به خوبی 
ایران را مورد بررسی قرار دهد و با شناخت نقاط ضغف و 
قوت این تیم بتواند تیم ملی قطر را به مسیر پیروزی هدایت 
کند. خیلی مهم است که قطر در بازی تمرکز داشته باشد و 
اجازه کنترل آن را به ایران ندهد. این بازی برای ما سخت و 
طاقت فرسا خواهد بود و در صورت حضور هواداران قطری 
می توانیم از این چالش عبور کنیم. ایران در خط دفاعی اش 
سازمان یافته است و بازیکنان قطر باید از هر فرصتی که 
کثری  روی دروازه حریف به دست می آورند، استفاده حدا
را ببرند. در طول بازی شاید فرصت های گلزنی زیادی پیش 
نیاید و بنابراین بازیکنان قطر باید تمرکز کافی برای استفاده 
از آنها را داشته باشند. این مربی قطری در پایان با اشاره به 
برگزاری بازی در امارات با حکم کنفدراسیون فوتبال آسیا 
اظهار داشت. این موضوع ممکن است به قطر فرصت بازی 

آسان تری را بدهد. 
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 انتقام دوحه در دوبی؟!

گفتوگو

سابق  بازیکن  و  مدیر  حجازی  آتیلا   
استقلال در خصوص وضعیت این باشگاه، 
آن  حاشیه های  و  موقت  سرمربی  حضور 

صحبت کرد. 
تیم  وز های  ر این  شرایط  درباره   
اداره  موقت  بی  سرمر با  که  ل  استقلا
بی خارجی  می شود و قرار بر معرفی سرمر

است، چه نظری دارید؟
 خارجی ها به خصوص از جنس اروپایی 
نمی کنند.  فکر  ایرانی ها  ما  مثل  آنها 
اروپایی ها ترسو هستند و شخصیت بسیار 
محافظه کاری دارند. ما از کودکی با جنگ 
بزرگ شده ایم و کشور های همسایه ما در 
جنگ بودند، بنابراین کوچک ترین هراسی 
از جنگ نداریم و همیشه آماده دفاع از خود 
هستیم. مربی درجه یک خارجی الان بیکار 
نیست و تیم دارد؛ بنابراین حضور مربیان 
طراز اول و رزومه دار خارجی در استقلال 
منتفی است. یک سری مربیان هستند که 
به خاطر شرایط مالی بهتر می پذیرند تا به 
استقلال بیایند ولی باید منتظر ماند و دید 
ل بیشتر است. در کل فوتبال  زور کدام دلا
ما به خاطر ضعف در مدیریت با مشکلات 
زیادی مواجه است. ورزشگاه جدید الهلال 
شد.  ساخته  ماه   6 عرض  در  عربستان 
ورزشگاه آزادی یا تختی که بیش از ۵0 سال 
سن دارند، سالیان درازی است دچار مشکل 
هستند و بازسازی آنها زمان زیادی می برد. 
زمین های چمن به خاطر آنکه دست افراد 
بوده همانند بسیاری دیگر  غیرمتخصص 
از امکانات فوتبال ما دچار آسیب جدی 
شده اند. آن قدر این مشکلات زیاد است که 
شمردن آنها زمان زیادی می گیرد ولی برای 
کسی مهم نیست. کشور های عربی میلیون ها 
دلار هزینه کرده اند تا مردم را به ورزشگاه 
بکشاند، در ایران خودجوش به ورزشگاه 
ترجیح  و  نمی شود  رسیدگی  اما  می آیند، 

می دهند تا از این سرمایه استفاده نکنند. 
 به هر حال استقلال مشکلات زیادی 

دارد! 
مشکلاتی که استقلال دچار آن شده کاملاً 
قابل پیش بینی است. استقلال با سرمربی 
ایرانی خود فصل را شروع کرد، اما هماهنگی 
میان نفرات جدید و بازیکنان فصل قبل به 
کتیک، کاری نبود که سرمربی  همراه تغییر تا
استقلال بتواند از عهده آن برآید و برای 
همین هم تیم خیلی زود به مشکل خورد. 
تضمین  خارجی  سرمربی  آوردن  نیز  الان 
کننده قهرمانی استقلال نیست. او زمان نیاز 
کتیکی خود  دارد تا بتواند تیم را با تفکرات تا
آشنا کند و ایده هایش را در زمین عملی کند. 
من دل خوشی از مدیریت باشگاه استقلال 
ندارم ولی از زمانی که هلدینگ آمد و برای 
ورود به فصل جدید، دوران پر زرق و برقی 
برای جواد نکونام و کادرفنی اش رقم خورد. 
کلیه مطالبات دو فصل گذشته پرداخت شد، 
تمامی بدهی ها استقلال نیز پرداخت شد، 
، تغذیه و تمرین،  امکانات کافی برای سفر
اردوی خارجی پیش فصل و دیگر مواردی که 
یک تیم برای شروع فصل قدرتمند نیاز دارد 
در اختیار نکونام و تیمش گذاشتند. با این 

وجود نتایج مدنظر کسب نشد. 

حجازی:  
 مشکلات استقلال 

قابل پیش بینی است

  IOC مذاکره دبیر با لالوویچ و
برای ویزای مسابقات جهانی 

ایسنا: رقابت های کشتی آزاد و فرنگی 
امیدهای جهان از 30 مهر در تیرانا پایتخت 
آلبانی برگزار می شود. در شرایطی که تنها 
یک هفته به آغاز این رقابت ها باقیست، 
آلبانی روادید تیم های کشتی آزاد و فرنگی 
ایران برای حضور در این رقابت ها را صادر 
نکرده و فدراسیون کشتی همچنان پیگیر 
صدور ویزا برای ملی پوشان کشتی ایران 
برای حضور در این رقابت هاست. بر همین 
فدراسیون  رئیس  دبیر  علیرضا  اساس 
کشتی طی هفته های گذشته با وزیرخارجه 
لوویچ رئیس اتحادیه جهانی  ایران و نناد لا
کشتی در اینباره صحبت کرده و علاوه بر آن 
کمیته بین المللی  کرات جدی نیز با  مذا
المپیک انجام شده است. دبیر با رئیس 
صورت  به  نیز  آلبانی  کشتی  فدراسیون 
کره و رایزنی است تا  مرتب در حال مذا
که آلبانی از  اینبار بر خلاف سال گذشته 
صدور ویزا برای تیم های ایران خودداری 
کرد، روادید ملی پوشان کشتی ایران صادر 
شود. پیگیری ها در حدی بوده که رئیس 
فدراسیون کشتی آلبانی با نخست وزیر این 
کره کرده و خواستار صدور  کشور نیز مذا

روادید برای تیم های ایران شده است. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
 ایسنا: دهمین دوره بازی های آسیایی ناشنوایان از 10 تا 
1۸ آذر به میزبانی مالزی برگزار می شود که روز یکشنبه 22 مهر 
طی حکمی از سوی مصطفی نکو لعل آزاد رئیس فدراسیون و 
با پیشنهاد کمیته فنی، قادر تیموری سرمربی تیم ملی فوتبال 
ناشنوایان شد. این تغییرات در حالی در کادر فنی فوتبال 
ناشنوایان انجام شده است که سلکی رئیس انجمن فوتبال و 
فوتسال ناشنوایان با اظهار بی اطلاعی نسبت به این تغییرات، 
اظهار کرد: 13 سال است که ریاست انجمن فوتبال ناشنوایان 
را برعهده دارم و در طی این سال ها به عنوان اسپانسر در 
کنار تیم بودم تا خللی به این تیم برای شرکت در مسابقات 
آسیایی، جهانی و المپیک وارد نشود. امروز در غیاب من و 
بدون اینکه در جریان تغییرات باشم کادر فنی فوتبال را که 
مدیر فنی آن را اصغر حاجیلو برعهده داشت برکنار کردند و 
دوباره قادر تیموری را که طی دو دوره حضورش هیچ نتیجه 
مثبتی برای این تیم نداشت جایگزین علیرضا سقاییان کردند. 
وی گفت: برای آماده سازی بهتر تیم فوتبال ناشنوایان تا به 
امروز با توجه به بدهی فدراسیون سعی کرده ام تمام هزینه ها 
را از جیب خود پرداخت کنم تا در بهترین شرایط تیم را برای 
بازی های آسیایی آماده کنیم. قطعا این تغییرات لطمه بزرگی 
به تیم فوتبال ناشنوایان در بازی های آسیایی خواهد زد. اما 
مصطفی نکولعل آزاد رئیس فدراسیون ناشنوایان درباره انتقاد 
رئیس انجمن فوتبال ناشنوایان درباره برکناری کادرفنی بدون 
اطلاع او گفت: ما تنها برای سرمربی ابلاغ زدیم نه برای کل 
کادرفنی آن هم به خاطر ضعف عملکردی سرمربی تیم بود که 
نمی توانست با بازیکنان ناشنوا ارتباط برقرار کند، به طوری که 
در جریان اردوی قبلی از 22 نفری که به اردو دعوت کرده بودیم 

11 نفر قهر کردند و دیگر به اردو نیامدند. 

بیــنالمــلل
سرمربی اسپانیایی منچسترسیتی به حضورش در تیم ملی 
کنش نشان داد. از پپ گواردیولا به عنوان  فوتبال انگلیس وا
یکی از گزینه های جدی هدایت تیم ملی فوتبال انگلیس 
یاد می شود. او یک سال دیگر با منچسترسیتی قرارداد دارد 
و گمانه زنی ها درباره جدایی اش از همشهری ها بسیار زیاد 
است. این سرمربی سرشناس اسپانیایی به حضورش در 
کنش نشان داد. او گفت: من سرمربی  نیمکت سه شیرها وا
منچسترسیتی ام و خبر توافقم با اتحادیه فوتبال انگلیس 
صحت ندارد. تا الان هیچ تصمیمی نگرفته ام و هر احتمالی 
ممکن است. گواردیولا یکی از بهترین مربیان تاریخ فوتبال 
جهان است و انگلیسی ها علاقه زیادی دارند او را به عنوان 
که پس  کنند  گرت ساوت گیت انتخاب  جایگزین دائمی 
از پایان یورو 2024 از کار در تیم ملی کناره گرفت. در حال 
حاضر لی کارسلی، مربی ۵0 ساله ایرلندی، به طور موقت 
هدایت انگلیس را در رقابت ها از جمله لیگ ملت های اروپا 

بر عهده دارد. 

عراقی زاده: اصولی گفت جام باشگاه ها قطعی می شود اما خبری نشد 
قائم مقام  عراقی زاده  محمدحسین   
باشگاه گیتی پسند اصفهان از عملی نشدن 
وعده رئیس کمیته فوتسال کشورمان گلایه 
کرد. محمدحسین عراقی زاده در گفت وگو 
با تسنیم، درباره به فراموشی سپرده شدن 
لغو جام باشگاه های فوتسال آسیا اظهار 
کمیته  )رئیس  اصولی  احسان  داشت: 
فوتسال( در جشن قهرمانی فصل گذشته 
گیتی پسند به ما گفت کنفدراسیون فوتبال 
آسیا )AFC( قرار است جلسه ای در طول 
برگزاری جام ملت های آسیا در این باره 
برگزار کند و برگزاری جام باشگاه های آسیا 
در همین جلسه قطعی می شود. وی در 
مورد نتیجه جلسه فوق خاطرنشان کرد: 
وقتی صورتجلسه این نشست منتشر شد، 
دیدیم خبری از جام باشگاه ها نبود! ما 
کنیم، چه  گر فقط در لیگ ایران بازی  ا
فرقی بین تیم دوم با تیم دهم وجود دارد؟ 
که شب فینال جام  به همین دلیل بود 

ملت های آسیا از لیگ برتر انصراف دادیم و 
اصولی با ما تماس گرفت. قائم مقام باشگاه 
عدم  اینکه  بیان  با  اصفهان  گیتی پسند 
برگزاری جام باشگاه های آسیا مشخص بود، 
به تسنیم گفت: گفتند درخواست میزبانی 

از جام باشگاه ها را ارائه کنید که استاندار 
اصفهان سه ماه پیش به وزیر ورزش درباره 
آمادگی میزبانی از جام باشگاه های آسیا 
تاج  مهدی  به  نامه  این  و  نوشت  نامه 
به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال ایران و 

رئیس کمیته فوتسال AFC هم ارسال شد. 
که قول برگزاری  عراقی زاده درباره زمانی 
جام باشگاه های آسیا در آن داده شده بود، 
تصریح کرد: گفتند این رقابت ها ماه آذر یا 
دی برگزار می شود، اما مشخص بود وقتی 
AFC چنین چیزی را از قبل اعلام نکرده 
است، قرار بر برگزاری جام باشگاه ها نیست. 
که  لیگ برتر فوتسال یک دورهمی است 
14 تیم جمع می شوند؛ یک تیم قهرمان 
می شود و دو تیم سقوط می کنند! وی در 
مورد ضربه لغو جام باشگاه های آسیا به 
فوتسال کشورهای مختلف یادآور شد: این 
شرایط برای باشگاه های دولتی و خصوصی 
سایر  در  و  نیست  خوب  اصلاً  کشورمان 
کشورهای آسیایی نیز وجود دارد. عراقی ها 
با ما در ارتباط هستند و می گویند حالا که 
ایرانی  یک   AFC فوتسال  کمیته  رئیس 
است، به او سفارش کنید جام باشگاه ها 

را برگزار کند!

بابت تساوی مقابل ازبکستان جشن می گیریم 

کیفیت    در حال صعود به جام جهانی هستیم و باید 
فنی خیلی بهتری داشته باشیم. در جام جهانی بازیکنان 
کیفیت و گران قیمت و تیم های یک دست حضور دارند  با
گر قرار است واقعاً در جام جهانی بعدی متفاوت باشیم،  و ا
قطعاً باید کیفیت بهتری در بازی های مقدماتی ارائه دهیم. 
کتیک های تیمی و خلاقیت بازیکنانمان کار کنیم  باید روی تا
و نباید فوتبالمان به این حال رها شود. جام جهانی رفتن 
در اوضاع کنونی اصلاً سخت نیست و دیگر نباید به دنبال 
گرفتن از  رفتن به جام جهانی باشیم! اینکه دنبال امتیاز 
امارات یا ازبکستان باشیم که کار بزرگی نکرده ایم؛ کار به 
اینجا رسیده که خوشحالیم مقابل امارات امتیاز گرفته ایم 
یا مقابل ازبکستان مساوی کرده ایم. هیچ زمانی تیم ملی به 
این وضعیت و آشفتگی نرسیده بود. باید به خودمان بیاییم 
و بدانیم زمانی تیم اول آسیا بودیم. با این وضعیت هیچ گونه 
درخششی در جام جهانی نخواهیم داشت مگر اینکه تیم ملی 
روال خود را تغییر دهد؛ با این نوع بازی و کیفیتی که ارائه 
می دهند نتایج خوبی در آوردگاه های جهانی کسب نخواهیم 
کرد و باید خیلی بیش تر از این ها به فکر توسعه فوتبال ملی 
باشیم. هدف فوتبال ما باید صعود از دور گروهی باشد زیرا 
که همه می دانند جام جهانی رفتن با قوانین  همان طور 
کار است و تعداد تیم ها افزایش پیدا  جدید، راحت ترین 
کرده است. لازمه جوان گرایی در تیم ملی، تغییر دیدگاه های 
باشگاه های فوتبال است و تا زمانی که باشگاه های ما به 
این عقیده نرسند، جوانان خوبی برای تیم ملی نخواهیم 
گر به فکر جوان گرایی است باید این کار را  داشت. قلعه نویی ا
به صورت واقعی شروع کند، اما نه با جوانانی که تجربه بازی 
کردن ندارند و ممکن است اشتباه کنند. باید به حال فوتبال 
ملی و باشگاهی ایران تأسف خورد. باید برای فوتبالمان یک 
فکر اساسی بکنیم زیرا با این وضعیت نه در رده ملی و نه در 
رده باشگاهی به جایی نخواهیم رسید. نه تنها تیم ملی بلکه 
در لیگ برتر هم جوان گرایی و ساخت یک نسل جدید صورت 
نگرفته است و باز هم به سراغ بازیکنان گذشته می روند تا 
ریسک نکنند؛ با این وضعیت به جایی نمی رسیم. این قدر 
ضعیف شده ایم که در سیدبندی ها نیز جایی در رتبه های 
اول نداریم! در بازی های قبلی مقابل قطر آن طور که باید 
کنون فرصت خوبی برای جبران است؛  ظاهر نشدیم، اما ا
قطر می تواند سد راه تیم ملی شود و باید بازیکنان کلیدی 
این تیم را مهار کنیم در غیر اینصورت عدم کسب نتیجه لازم 
گر آنالیز خوبی روی بازیکنان  مقابل این تیم محتمل است. ا
این کشور صورت نگیرد قطعاً به مشکل برخواهیم خورد. 
تیم ملی قطر دیگر آن تیم سال های دور نیست. وقتی مقابل 
تیم های ساده آسیا به مشکل برمی خوریم قطعاً مقابل قطر 
نیز عملکرد خوبی نخواهیم داشت. زمانی تیم اول آسیا بودیم 
و ازبکستان تا همین چند سال گذشته حریف تمرینی ما در 
بازی های دوستانه بود، اما حالا این قدر اوضاعمان خراب 
شده که برخی بابت تساوی مقابل ازبکستان جشن می گیرند 

و می گویند عملکرد خوبی داشتیم. 

حمیددرخشان
*کارشناسفوتبال

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

 احمد یوسف زاده مدیرعامل باشگاه 
سپاهان می گوید مدیران باشگاه ورزشی کار 
فوق العاده پرزحمت و پرمسئولیتی داشته و 

تقریباً زمان های آزاد و آسایش ندارند.
 هواداران 

باشگاه  مدیرعامل  یوسف زاده  احمد 
باشگاه  هواداران  به  اشاره  با  سپاهان 
سپاهان، اظهار داشت: هواداران یکی از 
ارکان مهم سازمان باشگاه هستند. کادر 
و  مدیریتی  تیم  ورزشی،  تیم های  و  فنی 
هواداران ارکان باشگاه هستند و همراهی 
هواداران خیلی کمک می کند که تیم نتیجه 
بهتری بگیرد. اعتقاد دارم هواداران باید 
بانشاط، سرحال و شاداب باشند و این 
اتفاق زمانی می افتد که نتایج مدنظر آنها 
باشد یا فوتبال زیبا ببینند. وی افزود: باور 
قضیه  طرف  یک  صرفاً  هواداران  داریم، 
نیستند بلکه همه یک سمت هستیم. کل 
گروه در حال حرکت است و برخی فعالیت ها 

آنها  می دهند.  انجام  عزیز  هواداران  را 
مطمئن باشند تمام تلاش حوزه مدیریت، 
پرسنل باشگاه و تمام ظرفیت های موجود 
در باشگاه، فولاد مبارکه و سایر ارگان ها در 
مسیری قرار می گیرد که اتفاق خوبی برای 

همه رقم بخورد.
 مدیرعاملی 

به  راجع  سپاهان  باشگاه  مدیرعامل 
دشواری های مدیرعاملی ورزشی، تصریح 
سخت،  ورزشی،  باشگاه  مدیریت  کرد: 
که در  پیچیده و پرحاشیه است، افرادی 
کار فوق العاده  قرار می گیرند،  این مسند 
تقریباً  و  دارند  پرمسئولیتی  و  پرزحمت 
زمان های آزاد و آسایش ندارند. هرکسی 
در این مسند قرار بگیرد، باید نهایت سعی 
و تلاش خود را صورت دهد. بدون شک 
این کار خیلی پرفشار و پیچیده است و در 
. افراد در این  نهایت انتظارات جامعه بیشتر
جایگاه هم خیلی زحمت می کشند و شرایط 

پرفشار و پرحاشیه ای را تجربه می کنند. وی 
ادامه داد: باید از افرادی که در این شرایط 
در  آذربایجانی  کرد،  تشکر  می گیرند،  قرار 
مدتی که بود، خیلی زحمت کشید. فعالیت 
در این مسند کار سختی است و از ایشان 
تشکر می کنیم. امیدواریم در هر زمینه ای 
فعالیت می کنند موفق شوند که البته قطعاً با 
توانمندی هایی که دارند، موفق می شوند. 

ما صمیمانه از ایشان تشکر می کنیم.
 اهداف سپاهان 

اهداف  تنظیم  رویه  درباره  یوسف زاده 
بزرگسالان  فوتبال  تیم  اهمیت  و  باشگاه 
سپاهان، عنوان کرد: تمام اهدافی که تدوین 
آن نتایج و روند  می کنیم، موتور پیشران 
که  است  بزرگسالان  فوتبال  تیم  عملکرد 
می تواند ما را در اهدافی که داریم، کمک 
کند. باید سرمایه گذاری خوبی در این زمینه 
بزرگسالان  فوتبال  تیم  تا  باشیم  داشته 
تقویت  باشد.  داشته  قدرتمندی  حضور 

و  فرآیندها  بهبود  زیرساخت ها،  کادمی،  آ
است.  آن  لازمه  تیم  مناسب  مدیریت 
مدیرعامل باشگاه سپاهان در مورد لزوم 
سبک زندگی حرفه ای ورزشکاران باشگاه 
سپاهان، تصریح کرد: تا الان اتفاقات بسیار 
خوبی در روند مدیریتی تیم افتاده است و 
ان شاءا... اتفاقات بهتری هم می افتد. تلاش 
باشگاه این است که شرایط تیم در بهترین 
فراهم  درستی  امکانات  و  باشد  موقعیت 
شود تا ورزشکاران بدون دغدغه به زندگی 
حرفه ای بپردازند و فقط روی وظیفه اصلی 
خود متمرکز شوند. ایجاد تمرکز مسئولیت 
بتوانند  ورزشکاران  و  فنی  کادر  تا  ماست 
اتفاقات خوبی رقم بزنند. وی در پایان گفت: 
تیم مدیریتی باید بین هواداری، سرمایه های 
اجتماعی و معنوی، شهرداری، استانداری 
و سایر ارگان ها هم افزایی و اتحاد بین آنها 
ایجاد کند تا با یک انرژی مثبت اجتماعی به 
تیم کمک کنیم تا بهترین نتایج را کسب کند.

یوسف زاده مدیرعامل باشگاه سپاهان :
 کنار هواداران ایستاده ایم


